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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 15/12? 

Motioner för integration 
och mot utvisningar
Björn Kleinhenz (V) talade om två 
motioner som V skickat in och som väckte 
stor debatt och blottade vilken olika syn 
man kan ha om vad vi som politiker kan 
och bör göra. Den första (skriven av Anna 
Bertland (V) och Maria Garmer (V) 
handlade om bostäder för nyanlända och 
föreslog att etableringslägenheter efter två 
år övergår i vanliga kontrakt. 

Rätt till bostad är en mänsklig rättighet 
och med den trygghet det innebär att 
ha en bostad kan de nyanlända fokusera 

sin energi 
på att lyckas 
med språk, 
utbildning, 
arbete och allt 
annat som är 
så viktigt för 
att komma in 
i det svenska 
samhället. 
Inget övrigt 
parti biföll 
motionen. 

I nästa motion, som Björn skrivit tillsam-
mans med Maria Garmer, föreslogs nya 
rutiner som på ett enkelt sätt skulle göra 
det möjligt för kommunen att anställa 
personer som lyder under gymnasiela-
gen. Inom t.ex. vård och omsorg har vi 
för tillfället ett jättebehov av personal. 
Samtidigt skapar införandet av nya rutiner 
möjligheter för ungdomar att undvika 

utvisning och fortsätta de liv de byggt upp 
i Sverige. Afghanistan, som diskuterats 
mycket med anledning av utvisningar den 
senaste tiden, definieras fortsatt som ett 
av världens dödligaste länder för civila. 
Bomber och andra attacker utförs både 
dag- och nattetid, såväl på landsbygden 
som i tätbefolkade områden. 

Inga övriga partier biföll motionen. 
Den blå-gröna majoriteten pratade om 
gräddfiler och att inte kringgå LAS, detta 
trots att såväl motionen som Kleinhenz 
under fullmäktige gjorde det helt tydligt 
att inga avsteg från lagstiftning eller interna 
rutiner behöver göras. 

Att det i Växjö endast är Vänsterpartiet 
som ställer sig bakom ett pragmatiskt 
förslag som stärker kompetensförsörjnin-
gen i kommunen och potentiellt räddar 
människors liv är beklämmande.

Att det i Växjö endast är 
Vänsterpartiet som ställer 
sig bakom ett pragma-
tiskt förslag som stärker 
kompetensförsörjningen i 
kommunen och potentiellt 
räddar människors liv är 
beklämmande.

“



Nya kommunhuset
Vad kostar det nya kommunhuset egent-
ligen? Varför redovisas inte alla kostnader 
lika tydligt? Vad kostar alla nya möbler? 
Hur mycket möbler följer med? Vad 
kostar själva flytten? Frågor som dessa 
från medborgare hade samlats ihop i en 
interpellation från Håkan Frizén (V) 
till kommunstyrelsens ordförande Anna 
Tenje (M). 

- Vi måste 
skilja på äpp-
len och päron. 
Kommunhuset 
är en sak och 
nödvändiga 
hopkopplade 
stadsutveck-
lingsprojekt en 
annan, inledde 
Tenje. 

- Varför redovisar du oftast bara äpple-
na och inte tillhörande päron, undrade 
Håkan. 

- Därför att ingen har frågat, svarade 
Tenje. 

Hon fortsatte meddela att prognosen för 
själva kommunhuset nu landar på 612 
miljoner, att nya möbelinköp och själva 
flytten kostar ca 23 miljoner och att 17% 
av nuvarande möbler återanvänds. 

- Det betyder ju 
att 83% köps nytt! 
En mycket hög 
siffra, konstaterade 
Håkan. 

- Jag kan hålla med 
dig där, svarade 
Tenje. 

- Om vi inte hade 
byggt ett nytt 
kommunhus hade 
Jernhusen aldrig 

byggt ny station, påstod Tenje. 

- Jag kan mycket väl tänka mig att de varit 
lika intresserade om det byggts bostäder i 
stället, kontrade Håkan. 

Under debatten framkom också att hy-
rorna i nya kommunhuset blir åtskilliga 
miljoner högre för skattebetalarna än i det 
nuvarande.

Barn och unga ska prioriteras – 
barnkonventionen ska följas
Barnkonventionen blev svensk lag 1 
januari 2020. Vänsterpartiets motion om 
att införa ett barnbokslut presenterades 
av Elisabet Flennemo (V). Motionen är 
skriven av Maria Garmer (V) och i den 
föreslås att alla nämnder och styrelser i 
kommunen ska redovisa hur man arbetar 
med barns rättigheter samt hur barns och 
ungdomars delaktighet ser ut i de olika 
verksamheterna. Dessa redovisningar 
ligger sedan till grund för ett årligt barn-
bokslut. 

Majoriteten menar att det ej är aktuellt att 
införa barnbokslut i nuläget. En imple-
mentering av barnrättslagen har påbörjats 
och man vill utvärdera hur det går innan 
man tar ställning till ett särskilt barnbok-
slut. 

Vänsterpartiet 
ser ingen anled-
ning att avvakta 
utan välkomnar 
den ambitions- 
höjning som 
ett införande 
av barnbokslut 
innebär. Växjö 
kommun ska 
ligga i framkant 
i det utveck-
lingsarbetet och 
därför yrkade 
Flennemo bifall 
till motionen.



Fortsatt debatt om 
äldreomsorgen
- Det finns ingen motsättning mellan goda 
arbetsvillkor för omsorgspersonalen och om-
sorgstagarnas behov, sa Carin Högstedt (V) 
och Julia Berg (S) gång på gång. Tvärtom, 
bra villkor för medarbetare ger hög kvalitet 
för omsorgstagarna. Men tämligen fruktlöst. 

Debatten om äldreomsorgen, som startade 
på budgetmötet i november, fortsatte 
kring tre motioner från S: Fler tillsvidare- 
anställningar istället för springvik, slut 
på delade turer, minutstyrningen ersätts 
med tillitsstyrning. Allt för högre kvalitet, 
äldres trygghet och personal som är friska 
och orkar sitt livsviktiga arbete. 

De Blågröna var allmänt avvisande och 
M, C, L, KD, MP plus SD röstade ner 
samtliga förslag.

- Kommunnytt noterar att under det 8,5 
timmar långa mötet kom den nationella 
Coronakommissionens första delrapport. 
Kritiken mot äldreomsorgen är hård. 
En slutsats är att bättre bemanning och 
arbetsförhållanden är av nöden.

Inget extra driftbidrag 
till flygplatsen
Decembers fullmäktige var synnerligen 
långt och med många ärenden att avhan-

dla. Men när klockan närmade sig 22.00 
uppstod ny debattenergi, frågan om 
huruvida flygplatsen skulle få ett extra 
driftsbidrag skulle avgöras. 

Växjö Småland Airport får årligen ett 
driftsbidrag från Växjö kommun på 10 
miljoner kronor men nu skulle alltså ytter-
ligare 8,4 miljoner delas ut. Vänsterpartiet 
och Miljöpartiet var de enda som var emot 
detta extra driftbidrag. Socialdemokra-
terna var för, förutsatt att inga fler extra 
bidrag betalas ut. Resterande partier var 
ovillkorligen för. 

Johnny Werlöv (V) 
argumenterade för 
att detta är en dålig 
affär för Växjös 
skattebetalare. 
Vill vi nå målen i 
Parisavtalet måste 
någonting göras 
och en flygplats till-
hör inte kommun-
ens kärnuppdrag. 

Voteringen slutade med att det extra 
driftsbidraget om 8,4 miljoner röstades 
igenom, men Vänsterpartiet står fast vid 
att en avveckling av kommunens ägande i 
flygplatsen ska ske. 

God jul &gott nytt år
önskar

Vänsterpartiet i Växjö!



Mina (V)änner
Vilka är det egentligen som sitter i nämnder och styrelser för Vänsterpartiet 
Växjö? Under några nummer presenterar vi dem på sista sidan av Kommunnytt.
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Namn: Max Hansson
Ålder: 64
Bor: Teleborg, Växjö
Gör: Arbetar på Linneuniversitetet, institutionen för socialt arbete.
Favoritmat: Det mesta.
Favoritfilm: ”Vägvisaren” av Akira Kurosawa och ”Vi som älskade 
varandra så mycket” av Ettore Scola.
Favoritartister: Beror på situation och stämningen.
Favoritförfattare: Växlat under livet.
Gör helst en ledig dag: Finns mycket att välja på så situationen avgör.
Utan detta klarar jag mig inte: Medmänniskor och speciellt min familj.
Dold talang: Den är dold även för mig själv.

Förtroendeuppdrag: Ersättare i Videums styrelse.
Viktig fråga för mig att driva: Människors lika värde och vad det betyder för människors 
sociala villkor.
Just nu tänker jag mycket på: Att jag snart blir pensionär.
I Växjö kommun behövs vänsterpolitik för att: Motverka ojämlika villkor och stärka människors 
möjligheter till ett värdigt liv oavsett vem man är och kommer ifrån.

Namn: Örjan Mossberg
Ålder: 73
Bor: I självbygge på Östra Lugnet.
Gör: I Coronatider blir det mycket promenader, annars är det 
varvat med barnbarn, kommunpolitik, vänner, resor, matlag-
ning.
Husdjur: Tösen, fin blandrashund, blev 17 år. Nu uppskattar 
jag friheten utan hund.
Favoritmat: Medelhavsmat och skaldjur från Bua.
Favoritserie: Engelska deckare.
Favoritartister: Monica Z, Van Morrison, Fabrizio de Andre

Favoritbok: Theodor Kallifatides - Ännu ett liv
Gör helst en ledig dag: Allt
Utan detta klarar jag mig inte: Betapet på nätet.
Dold talang: Ja
Förtroendeuppdrag: Ordförande i Revisionen i Växjö och ledamot i styrelsen för Kommuninvest.
Viktig fråga för mig att driva: Fördelningspolitik i det alltmer orättvisa Sverige.
Just nu tänker jag mycket på: Nästa projekt!
I Växjö kommun behövs vänsterpolitik för att: Vrida politiken åt vänster.


